

### 第十三週 學校聯絡事項

1. 維護校園安全注意事項: **請隨手將學校的大門及側門關上**, 避免陌生人進入校園。若發現可疑人物請與辦公室人員聯絡。
2. 演講報名開跑了! **報名表請點此**。詳情請查看**比賽辦法**。報名時間至12月17日截止。演講比賽日期: 1/13/24, 由於學校工作人員有限, 請所有報名家庭的家長務必出席 **12/16, 9:30am @Office #703** 賽前工作會議, 以利比賽工作之進行。
3. 請家長填寫上學期家長意見調查表, 填完請交給各班老師或交到辦公室(#703)。
4. 獎學金申請辦法已公佈於**聖地牙哥北郡中文學校**網站: 申請截止 **2024年2月3日**。將於 **2024年5月11日** 結業典中頒獎。
  - a. 就讀七年長期學習獎學金報名連結: [Google Form](#)。
  - b. 2023-24畢業生獎學金**報名連結**。
5. 已參加華語文快篩測試的班級, **成績報告**於本週發給學生, 成績及評分標準請參考[華測快篩網站](#)。
6. **本週學校活動**
  - 班級內說故事比賽
  - **學生商店: 家長請提醒小朋友帶點卷。最後一次使用2022~2023點卷。**
  - 學校新春園遊會及卡拉OK歌唱比賽徵求DJ數名(有無經驗均歡迎), 有興趣的家長, 請與學校聯繫 <[info@sdcca-nccs.org](mailto:info@sdcca-nccs.org)>。
7. **近期學校活動**(參考學校**全年行事曆**)
  - 12月16日: 第一學期期末考
  - 12月23~30日: 放寒假
8. **家長會事項**
  - PTA: 請填寫第一學期至2023年12月16日 [家長志工服務表](#) & 第二學期 2024年1月6日至5月11日 [家長志工服務表](#)。
9. **社區活動:**
  - [2024年海外青年英語服務營](#)報名即日起可至[僑務活動報名](#)系統報名, 2024年3月10日截止報名。活動期間: 自2024年7月6日至8月2日。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

### Week 13: Weekly Bulletin

1. For campus safety, please keep the main gate and side door gate **CLOSED** during the school time to prevent strangers from entering the campus. If you see a suspicious person, please contact the office staff.
2. The speech contest registration has begun. Click here to [register](#) and to view [contest rules](#) in detail. Don't miss out on the opportunity. Registration is till 12/17/2023. The speech contest date is **1/13/2024**. *Due to the limited number of staff, all participating student's parent(s) need to volunteer and attend the prep meeting on **12/16 9:30 am @Office #703**.*
3. Please fill out the 2023-24 1st semester parent survey form and return it to school office (#703) or your class teacher.
4. Scholarship application rule post on the [San Diego North County Chinese School](#) website.. **Application deadline is 2/3/2024**. Awarded at the graduation ceremony on 5/11/2024.
  - a. 7 years of Long term study scholarship [registration form](#).
  - b. Attention 2023-24 graduates! [The graduation scholarship registration form](#).
5. The **Grade Reports** of the Speedy Screening test of Chinese Language has been distributed to students in class this week, please check the [website](#) for grading details.
6. **This Week's Events**
  - Each class hosts a storytelling contest.
  - **Student store: please remind students to bring coupons. 2022~2023 coupon is permissible for the last time.**
  - Calling for Parents! School is in need of a couple DJs for upcoming Lunar New Year performances and Karaoke Singing Contest, please contact school at <info@sdcca-nccs.org> if you are interested. Thanks for volunteering.
7. **Upcoming Events**
  - 12/16 The first semester final exam.
  - 12/23 ~ 12/30 Winter break.
8. **PTA Announcements**
  - Please sign up for the [available shift](#) through December 2023.
  - The second semester 1/6/2024 - 5/11/2024 [sign up sheet](#) is available.
9. **SD Community Events**
  - [English Teaching Volunteer Service Program for Overseas Youth 2024](#)  
Sign up via [Overseas Community Affairs Council, Republic Of China \(Taiwan\)](#).  
Registration is open till March 17, 2024 (GMT+8). The program will be held from July 6 to August 2, 2024.

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_